
Протокол №4 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

1 грудня 2023 року                                                           м. Коломия 

Присутні: 17 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Голова студентської ради – Надія Гаєва 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Ма’ряна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Про покращенню рівня успішності та відвідування занять здобувачами 
освіти коледжу. 

2. Організація зустрічі з лікарем наркологом. 
3. Організація та проведення новорічних святкувань. 
4. Організація акції «Коляда вже близько» 
5. Звіт роботи волонтерського сектору. 

 
1.Про покращенню рівня успішності та відвідування занять 
здобувачами освіти коледжу. 
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка запропонувала всім старостам груп 
під час виховної години проаналізувати ситуацію по студентам, які мають 
пропоски занять без поважних причин, заборгованість по навчанню та 
порушують правила внутрішнього розпорядку коледжу. 
УХВАЛИЛИ: всім старостам груп проаналізувати ситуацію, активу 
групи та куратору систематизовану інформацію надати завідувачу 
відділення. 
 

2. Організація зустрічі з лікарем наркологом. 
СЛУХАЛИ: Ростилава Ількова члена спортивно-масового сектору, який 
запропонував провести зустріч з лікарем, щоб всі ми пам’ятали, що 
потрібно вести здоровий спосіб життя. 
УХВАЛИЛИ: запросити кваліфікованого працівника, щоб провів лекцію 
для всіх студентів.  
 

3. Організація та проведення новорічних святкувань. 
 
СЛУХАЛИ: Анастасію Вітенко члена культурно – масового сектору, яка 
запропонувала долучитися до оформлення фойє з нагоди Новорічних 
свят, та скласти привітання для працівників та студентів коледжу. 



УХВАЛИЛИ: організувати роботу для оформлення фойє, Надії Гаєвій 
скласти привітання.

4. Організація акції «Коляда вже близько»
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка попросила долучитися до стулентів 
групи 3-Т , одягнути національний одяг, хустки і з колядою пройтися по 
всіх аудиторіях закладу. Для донату на ЗСУ.
УХВАЛИЛИ: організувати скриньку для збору коштів та долучитися до 
коляди.

5. Звіт роботи волонтерського сектору.
СЛУХАЛИ: Оксану Андріїшин члена волонтерського сектору, яка 
прозвітувала про зібрані кошти протягом першого семестру, і про 
покупку дрона «Мавік» , та передачу його для нашого працівника 
коледжу, який нас захищає.
УХВАЛИЛИ: передати на передову дрон, і не покладаючи рук дальше 
трудитися, донатити, щоб прискорити нашу перемогу.

Голови студради Надія Гаєва

Секретар Мар’яна Ткачук
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